



REPORT OF THE ACTIVITIES OF REDES CRISTIANAS 2022-2023

Our goals in this period were agreed in our general meeting in October 2021:

1. Contribution to the Synod
2. Support to some initiatives in favour of regularization of immigrants
3. Organization, jointly with other groups, of a meeting about the problem we have in Spain with many properties that belong officially to the Catholic Church but this belonging is highly controversial. (“Inmatriculaciones”).
4. Support and collaboration with a new movement in Spain, “Revolución de Mujeres en la Iglesia”, in favour of equality of men and women in the Church.
5. Support to some initiatives concerning the universal basic salary.

The COVID pandemic forced us to use internet for meetings, Unfortunately, some groups did not manage the new situation and disappeared as a group.

We are also collaborating with other groups in the fight for tax justice.

Redes Cristianas is also active in the fight against cleric sexual abuse, supporting the survivors and collaborating with other groups to demand Spanish Bishops and congregations to be more effective in the support to the victims and in the prevention.

Now we are preparing the next General Meeting of Redes Cristianas that will take place in 2024.

RAPPORT DES ACTIVITÉS DE REDES CRISTIANAS 2022-2023 (DeepL translation)

Nos objectifs pour cette période ont été convenus lors de notre assemblée générale d’octobre 2021 :

1. Contribution au Synode
2. Soutien à certaines initiatives en faveur de la régularisation des immigrants
3. Organisation, conjointement avec d’autres groupes, d’une réunion sur le problème que nous avons en Espagne avec de nombreuses propriétés qui appartiennent officiellement à l’Église catholique, mais cette appartenance est très controversée. (« Inmatriculaciones »).
4. Support et collaboration avec un nouveau mouvement en Espagne, « Revolución de Mujeres en la Iglesia », en faveur de l’égalité des hommes et des femmes dans l’Église.
5. Soutien à certaines initiatives concernant le traitement de base universel.

La pandémie de COVID nous a obligés à utiliser Internet pour les réunions, Malheureusement, certains groupes n’ont pas géré la nouvelle situation et ont disparu en tant que groupe.

Nous collaborons également avec d’autres groupes dans la lutte pour la justice fiscale.

Redes Cristianas est également actif dans la lutte contre les abus sexuels commis par des clercs, en soutenant les survivants et en collaborant avec d'autres groupes pour demander aux évêques et aux congrégations espagnoles d'être plus efficaces dans le soutien aux victimes et dans la prévention.

Nous préparons maintenant la prochaine assemblée générale de Redes Cristianas qui aura lieu en 2024.

Raquel Mallavibarrena
rmallavi@gmail.com